
 

 

 

Z Á P I S N I C A 

Zo zasadnutia Komisie sociálnej pri Miestnom zastupiteľstve 

Mestskej časti Košice Sever 

 

Dňa: 08.04.2015 

 

Prítomní: Prof. MUDr. PhDr. Peter Kalanin, PhD., MVDr. Dagmar Kažimírová, Ing. Štefan Kertés, 

Mgr. Peter Tóth, MUDr. Štefan Horváth, MUDr. Ľudmila Kobulniczká, Martin Petruška, Attila Boldi  

Neprítomní: Klára Remiášová (ospravedlnená) 

Ďalej prítomní: Marián Gaj, Mgr. Zdenka Sloviková, Erik Haľko, Ing. Jana Nováková, Ing. Jaroslav 

Polaček, Ing. Kosmas Bekiaris  

Tajomník: Mgr. Zdenka Behunová  

 

PROGRAM:  

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Oboznámenie členov Komisie sociálnej s Rokovacím poriadkom Komisií MZ MČ Košice – Sever  

3. Voľba podpredsedu Komisie sociálnej  

4. Informácia o činnosti oddelenia sociálnych vecí  

5. Programový rozpočet na rok 2015 

6. Informácia o zapojení sa do Národného projektu Komunitné centrá  

7. Rôzne  

8. Záver  

 
K bodu 1   

Predseda komisie privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. Oboznámil prítomných 

s programom rokovania.  

Komisia o programe hlasovala nasledovne:  

Za: 8   Proti: 0                 Zdržal sa: 0 

  

K bodu 2 

Predseda komisie oboznámil členov s Rokovacím poriadkom komisií MZ MČ Košice – Sever 

a upozornil na najdôležitejšie skutočnosti týkajúce sa rokovania komisie.  

 

Uznesenie č. 1/2015  

Komisia sociálna pri MZ MČ Košice – Sever berie na vedomie informáciu o Rokovacom poriadku 

komisií MZ MČ Košice – Sever. 

Za: 8   Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

K bodu 3  

Predseda Komisie sociálnej poukázal na dôležitosť zvolenia podpredsedu Komisie sociálnej, 

odvolajúc sa na článok 1 bod 4 Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva. Za 

podpredsedkyňu navrhol MVDr. Dagmar Kažimírovú.  Nebol vznesený žiadny protinávrh  a Komisia 

sociálna prijala:  

 

Uznesenie č. 2/2015     

Komisia sociálna pri Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti Košice – Sever schvaľuje za 

podpredsedkyňu MVDr. Dagmar Kažimirovú. 

Za: 7   Proti: 0   Zdržal sa: 1 

 

K bodu 4 

Mgr. Sloviková, ako vedúca odd. soc. vecí informovala o činnosti a aktivitách organizovaných 

oddelením od začiatku roka 2015. Informovala o Prímestskom jarnom tábore, o pravidelných 

aktivitách pre klientov Zariadenia opatrovateľskej služby, o pilotnej Burze šatstva pre seniorov 
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Denného centra. Ďalej podala informáciu o zapájaní sa v spolupráci s ÚPSVaR do projektu v rámci 

Operačného programu Zamestnanosť a sociálna inklúzia, pre opatrovateľskú službu formou 

dobrovoľníckej služby, pričom prebieha už tretia etapa tohto projektu.  

V diskusii sa vyjadril p. Haľko, ktorý podporil realizáciu Prímestských táborov a zdôraznil nutnosť 

rozvinúť marketing a propagáciu táborov, aby boli miesta prioritne obsadzované deťmi z MČ Košice – 

Sever.  

 

Uznesenie č. 3/2015  

Komisia sociálna pri Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti Košice – Sever berie na vedomie 

informáciu o činnosti oddelenia sociálnych vecí Miestneho úradu Mestskej časti Košice – Sever.  

Za: 8  Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

Predseda komisie privítal na zasadnutí ďalších zúčastnených a to p. kontrolórku Ing. Novákovú 

a poslanca mesta Košice a a Mestskej časti Košice – Sever p. Ing.  Polačeka.  

 

K bodu 5 

Predseda komisie informoval prítomných o Návrhu programového rozpočtu MČ Košice – Sever na 

rok 2015 s dôrazom na oblasť, ktorá sa týka sociálnych vecí. Ide o Program 6 Sociálne služby  a 

podprogramy 1 - Staroba, 2 – Denné centrum,  3 – dávky sociálnej pomoci, pomoc občanom 

v hmotnej núdzi, 4 -stravovanie seniorov. Mgr. Sloviková upozornila na položky týkajúce sa 

Zariadenia opatrovateľskej služby a opatrovateľskej služby v byte občana, kde finančné prostriedky sú 

účelovo viazané. Ďalej uviedla, že ukazovateľ č. 14 v Podprograme 6.1.1 (opravy a údržba budovy 

ZOS) sú finančné prostriedky alokované na opravy a údržbu v zariadení,  pričom je nutné riešiť 

odizolovanie celej budovy zariadenia (odvlhčenie múrov). Pripomenula tiež nutnosť zakúpenia jednej 

polohovateľnej postele v zariadení. Do diskusie sa zapojili MVDr. Kažimírová, p. Haľko, a Ing. 

Polaček. Diskutovali o jednotlivých položkách návrhu Programového rozpočtu programu 6 sociálne 

služby.  

 

P. predseda privítal p. starostu a p. Ing. Bekiarisa a zároveň požiadal p. starostu o vyjadrenie 

k stravným lístkom. 

 

P. starosta reagoval, na dopyt ohľadom stravovania seniorov, že na stravné lístky MČ nič nedopláca. 

Žiadateľ podľa výšky dôchodku si môže uplatniť zľavu na jeden stravný lístok buď 0,83 eur,  alebo 

0,66 €. Príspevok na stravovanie dôchodcov poskytuje Mesto Košice. Spomenul tiež, že v minulosti si 

túto zľavu dôchodcovia uplatňovali pri zakúpení stravných poukazov, ktoré nie vždy boli využívané 

na nákup teplého jedla v stravovacom zariadení. Informoval, že od 01. apríla 2015 došlo k zmene 

a seniorom je poskytované stravovanie – teplé hlavné jedlo v Stredisku sociálnej pomoci mesta 

Košice, kde cena stravného lístka je 2,50 €. Z diskusie vyplynula otázka akým percentom sa MČ 

podieľa na spolufinancovaní zariadenia opatrovateľskej služby (ďalej len ZOS) a opatrovateľskej 

služby (ďalej len OS). P. kontrolórka a p. starosta reagovali, že je to v rozmedzí od 20 do 35 tisíc eur. 

P. starosta ďalej uviedol, že ZOS a OS je dlhodobý problém a vzhľadom na to, že MČ Košice – Sever 

nie je jediná mestská časť, ktorá na tieto služby vo väčšej miere dopláca,  na úrovni mesta Košice 

prebieha diskusia s cieľom nájsť riešenie, aby mestské častí z prevádzkových peňazí nedoplácali na 

sociálnu oblasť. Je to služba pre občanov nielen na úrovní mestskej časti, ale na úrovní celého mesta 

Košice. Predseda komisie vyjadril nádej, že túto myšlienku bude možné v mestskom zastupiteľstve 

presadiť a to aj vďaka poslancom Mestskej časti Košice - Sever, ktorí sú zároveň poslancami 

Mestského zastupiteľstva.  

 

Uznesenie 4/2015 

Komisia sociálna pri Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti Košice – Sever 

a) berie na vedomie návrh Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Sever na rok 2015 

Program 6: Sociálne služby 
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b) odporúča predkladaný návrh Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Sever na rok 2015 

Program 6: Sociálne služby na pokračujúcom rokovaní zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Sever 

schváliť.  

ZA: 8   Proti: 0   Zdržal sa: 0  

 

K bodu 6  

Mgr. Sloviková a Mgr. Behunová informovali komisiu o zapojení sa MČ do Národného projektu 

Komunitné centrá. Informovali tiež o cieľoch, cieľových skupinách, trvaní a počte pracovníkov 

komunitného centra. Komunitné centrum bude fungovať na základe Zmluvy o spolupráci medzi 

Mestskou časťou Košice – Sever a Implementačnou agentúrou pre Operačný program Zamestnanosť 

a sociálna inklúzia, v zmysle štandardov a metodík komunitných centier, ktoré sú pre všetky 

komunitné centrá rovnaké. Komunitné centrum bude slúžiť viacerým cieľovým skupinám, vytvorí sa 

päť pracovných miest. Koordinátorom bude zamestnanec Implementačnej agentúry. V období od  

01.05.2015 – 31.10.2015 bude 100% finančne krytý z prostriedkov operačného programu. Mestská 

časť sa bude spolupodieľať vyčlenením priestorov, ktoré sú súčasťou budovy Miestneho úradu 

Mestskej časti Košice – Sever (+ energie) a príspevkom na stravovanie. Do diskusie sa zapojili Mgr. 

Tóth, Ing. Polaček a MVDr. Kažimírová. Diskutovali o krátkosti trvania projektu, o jeho udržateľnosti 

do budúcna po 31.10.2015, o konkrétnych formách pomoci, o informovanosti cieľových skupín, 

o finančnom krytí na základe Zmluvy o spolupráci a o zaradení projektu Komunitné centrum do 

Návrhu programového rozpočtu pre rok 2015.  Predseda komisie poďakoval všetkým členom za 

podnetné návrhy a pripomienky a vyjadril názor, že marginalizované skupiny sú v súčasnosti značný 

problém a je veľmi dobré, že MČ sa do uvedeného projektu zapojila, dúfajúc, že uvedený projekt bude 

v prospech komunity ako celku. 

   

Uznesenie č. 5 / 2015 

Komisia sociálna pri Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti Košice – Sever berie na vedomie 

informáciu o zapojení sa MČ Košice – Sever do Národného projektu Komunitné centrá.  

Za: 7   Proti: 0   Zdržal sa: 1  

 

K bodu 7 

Mgr. Sloviková sa obrátila na členov komisie s prosbou, že privítame ak by boli ochotní prispieť 

svojou pomocou do rozvoja sociálnych služieb Mestskej časti Košice – Sever svojim časom, 

odbornosťou apod. (napr. zrealizovaním prednášky pre opatrovateľky na tému, ktorej sa profesijne 

venujú).   

 

K bodu 8 

Predseda komisie poďakoval všetkým za účasť a pred ukončením zasadnutia, vyjadril presvedčenie, že 

do budúcna bude mať spolupráca členov Komisie sociálnej dynamický a aktívny charakter.  

 

 

 

 

 

 

 „podpísané“       „podpísané“  

Mgr. Zdenka Behunová     prof. MUDr. PhDr. Peter Kalanin, PhD.  

 tajomník                predseda Komisie sociálnej  

 

   

V Košiciach, 10.04.2015 


